

轻合金加工技术 **LIGHT ALLOY FABRICATION TECHNOLOGY** (月刊)

-中国 1964 年创刊 / monthly (started in 1964), China -

第 41 卷 总第 436 期, 2013 年第 12 期 (2013 年 12 月) 目录
Vol. 41 No.12 (Serial No. 436) December 2013 DIRECTORY

目 录-DIRECTORY-

铝合金扁锭铸造与热轧前的准备 (2)

Casting of aluminum alloy slabs and preparation before hot-rolling

轻量化是汽车工业可持续发展的保证

Lightening is the guarantee for the sustainable development of automobile industry

《变形铝及铝合金化学成分分析取样方法》介绍

Introduction to methods for sampling for analyzing the chemical composition of wrought aluminum and aluminum alloys

绿色建筑铝合金模板型材的特点及产业化批量生产的重要意义

Characteristics of aluminum alloy template profile for green building and significance of its industrialized mass production

提高 ZK61M 镁合金扁锭成品率的工艺措施

Technological measurements to improve yield of ZK61M magnesium alloy slabs

铝箔板型窝浪缺陷产生原因及对策

Reasons and measures for aluminum foil nest waves

6101 铝合金导电轨型材双级时效工艺

Duplex aging process of conductive rail profile of 6101 aluminum alloy

铝合金的可挤压性

Extrudability of aluminum alloys

弧形模锻件的模具设计及其锻压工艺简析

Analysis on the die design and forging technology of arc die forging

6061 铝合金 ECAP 变形前后的空泡腐蚀试验研究

The experimental study on the cavitation erosion of 6061 aluminum alloy before and after ECAP

铝合金齿轮冷滚打成形温度场有限元分析及试验研究

FEM analysis and experimental research on temperature field for aluminum alloy gear cold rolling

刊号: ISSN 1007-7235, CN 23-1226/TG, 国内邮发代号 14-112, 国外发行代号 4663M

Publication: ISSN 1007-7235, CN 23-1226/TG,

网址: www.qhjjgjs.cn, E-mail: qhjjgjs @ 163.com

* 中外文献推荐 / Recommended journal articles from China and abroad